



## Protokoll styrelsemöte nr 4, 2024-01-09 Medelpads Orienteringsförbund

**Närvarande:** Jan Nordin SOK, Gunnar Mellin TSOK,  
Lars Palin SOK och Johan Agås SOK

**Frånvarande:** Fredrik Pontén SSOK

**Plats och tid:** Teams, 2024-01-09, 19:30

### Protokoll från styrelsemöte nr 4

- **Mötets öppnande**

Jan Nordin hälsade välkommen och förklarade mötet som öppnat

- **Sekreterare**

Johan Agås valdes till sekreterare i och med Fredrik Ponténs frånvaro.

- **Justerare av protokollet**

Gunnar Mellin valdes till justerare av protokollet.

- **Ekonomi**

Lars Palin gick igenom vad som hänt med ekonomin under 2023. Det verkar landa på ett underskott som är något större än budgeterat. Till stor del beror underskottet på inköpet av SI-utrustning till klubbarna i distriktet i samband med SM.

Ska vi avsätta ytterligare medel för 2024 på motsvarande sätt som gjordes för 2023? I så fall kan klubbarna få ta del av dessa (till exempel för inköp av ytterligare tävlingsmateriel)? Klubbarna tillfrågas förslagsvis vid föreningsträffen om de är öppna/intresserade för/av det.

Vi har tagit över förvaltningen av Brobyggarpengarna och Lars har fixat konton till detta.

- **Föreningsträffen 21/1**

Inbjudan har skickats ut. Lars skickar ut påminnelse några dagar innan träffen till klubbarna. Lars tar också hand om fiket.

- **"SOFT-punkten"**

Vilka åker från MOF till Förbundsmötet i mars? Janne + någon till. Föreslå gärna Norrlandskandidater till SOFT-styrelsen. Ett förslag finns på en Luleåkandidat. Vi beslöt att gå igenom motionerna vid nästa möte. Ny distriktsindelning? Hur blir det framöver? Just nu har det hela lagts "på is" från SOFT:s sida. Vi kanske bör prata ihop oss med övriga Norrland hur vi tänker och går vidare i vår landsdel.

- **Arbetsfördelning verksamhetsberättelse**

Föredragningslista/Röstlängd/Styrelsens verksamhetsberättelse – Jan, Barn och Ungdom - Fredrik, Information - Jan, SkidO – Lars, TK - Johan, Junior – Anna N, Utbildning Gunnar, Motion – Fredrik, Statistik - Johan, Tävlingsresultat - Jan, Resultat Ungdomscup/Årscup – Johan, Slutord – Jan, Aktivitetskalender – Johan, Ekonomi – Lars.

Verksamhetsberättelse samt övriga årsmötesdokument ska skickas ut senast den 29/2 2024, så Janne bör få in alla delar till nästa styrelsemöte.

- **Årsmöte 14 mars**

Skönviksstugan är bokad och Gunnar ser till att det finns fika. Vi delar även ut pris för MOF:s årscup på årsmötet, Lars fixar priser (till 1:a, 2:a och 3:e plats). Janne skickar ut inbjudan till årsmötet senast den 14 januari.

- **MOF:s hemsida**

Finns en del saker att uppdatera främst det som rör tävlingar men även en del annat. Läs Lars mailutskick över vem/vilka som ansvarar för vad på hemsidan!

- **Utvärdering Arbetsplan**

Var och en tittar igenom detta till nästa möte enligt denna fördelning:  
Barn och Utbildning – Fredrik, Synlighet och Samverkan - Lars, Utveckla – Gunnar, Arrangemang – Johan, Behålla/Föreningutveckling – Jan.

- **Utbildning**

Kartritning/Ocadutbildning under året? Finns det fler utbildningar som efterfrågas i distriktet? Kolla med klubbarna i samband med Föreningsträffen 21 januari!

- **Kansli lokalen i Nordichallen**

Det går att få till ett ettårsavtal på lokalen i Nordichallen. Ettårsavtal tecknas från och med 1 jan 2025 till 31 december med 6 månaders uppsägningstid. Lars fixar avtal med kommunen och meddelar även skidförbundet om detta.

- **Nästa möte**

Fysiskt möte tisdagen den 13 februari kl. 19:00 i SOK-stugan där även valberedningen inbjuds att delta.

- **Avslutning**

Janne avslutade mötet och önskade oss alla en fortsatt trevlig tisdagskväll.

Mötessekreterare



Johan Agås

Ordförande



Jan Nordin

Justerare



Gunnar Mellin